
Namens de fractie van het CDA Westland de volgende vragen naar aanleiding van de jaarrekening over 
2017

BLZ 12

Inspecties watergangen C 0,1 mln. (I) De inspecties op de waterwegen worden later uitgevoerd, Dit 
werkt ook door op het onderhoud van duikers, waardoor het budget niet volledig is benut. Kan het zijn 
dat dit één van de redenen is waarom we dit jaar zo slecht het water af konden voeren?

BLZ 13

Begraafplaatsen C -5,2 mln. Daarnaast is uit nadere verduidelijking van financiële regelgeving 
gebleken dat ook de opbrengsten van de verkoop van grafrechten in een voorziening moeten worden 
gestort. Dit dient met volledig terugwerkende kracht te worden berekend. Worden nu meerdere (alle) 
jaren ten laste van 2017 geboekt?

BLZ 33 en 34

Deelname aan ERIAFF netwerk (European Regions for Innovation in Agriculture, Food and Forestry).

Voor het EU-netwerk van tuinbouw gerelateerde regio's zetten we voor 2017 in op de organisatie van de 
jaarlijkse internationale ERIAFF-conferentie, met als doel het netwerk uit te bouwen. U schrijft 
gerealiseerd; hoe en wat?

BLZ 36 Samen met marktpartijen gaan we op basis van een open armen beleid nieuwe bedrijven naar 
Westland halen. Het gaat primair om greenportversterkende bedrijven die innovatief zijn op product, 
logistiek, marketing en bedrijfskunde/financiering. Daarnaast staat de gemeente open voor bedrijven die 
niet tot deze categorie behoren, maar wel veel werkgelegenheid bieden. Hoe relateert dit met de
uitspraken van de laatste tij'd dat onze bedrijven terreinen vol cq uitverkocht zijn?

BLZ 36

Een business development manager is ter ondersteuning ingehuurd. Heeft deze mevrouw of meneer al 
een rapportage gegeven? Voor hoelang is deze manager ingehuurd? En wat is de 
resultaatverplichting?

BLZ 40 Project voor woningen aan de Emmastraat in de Lier is stopgezet. Wat is de reden van 
stopzetting?

BLZ 41 De gebiedsvisie voor de Verdilaan en omgeving in Naaldwijk zal medio 2017 gereed zijn. Nu 
schrijft U dat dit in het 2e kwartaal opgestart wordt. Mogen wij ervan uitgaan dat begin 2019 eea 
gereed is?

BLZ 43 Project Kluswoningen in Prins Willem-Alexanderschool in 'sGravenzande is in uitvoering/gereed.
Wanneer kunnen we een evaluatie tegemoet zien?

BLZ 43 De provincie verwacht van de gemeente aantoonbare afstemming van de 
woningbouwprogrammering met de regiogemeenten. Dit geldt niet alleen voor aantallen en 
woningdifferentiatie maar ook voor woonmilieus. Welke wijzigingen heeft dit veroorzaakt binnen de 
vastgestelde woonvisie voor Westland



BLZ 45» Uitvoering gebiedsproces Kralingerpolder is vertraagd vanwege niet kunnen verwerven van 
grond. Wat zijn de vooruitzichten?

BLZ 75 Samen met werkgevers gaan we onderzoeken hoe we discriminatie op de werkvloer kunnen 
tegengaan. Is niet gerealiseerd. Heeft in 2017 geen prioriteit gehad. Wordt dit in 2019 wel opgepakt of 
is er geen behoefte meer aan een onderzoek?

BLZ 79 We stimuleren diverse initiatieven/projecten o.a.: visietraject Naaldhorst etc ** Het scheiden van 
wonen en zorg gaat sneller dan verwacht, waardoor we een grotere vraag krijgen naar woningen en 
zorg aan huis. Het stimuleren stopt hopelijk niet in 2018. Is meer een opmerking.

BLZ 86 Nota schuldhulpverlening looptijd 2012-2016 . Wanneer kunnen we een nieuwe verwachten?

BLZ 90 Samen met de provincie worden de volgende infrastructurele projecten uitgevoerd. Dan volgt een 
opsomming. Wij missen echter de projecten waarbij de MRDH nadrukkelijk betrokken is. in paragraaf 
22.2.5 wordt de MRDH wel genoemd als subsidiegever. Om te laten zien dat de mogeljkheden van 
subsidie vanuit de MRDH wel benut worden zou de tekst iets aangepast kunnen/moeten worden.

BLZ 163 Wanneer wordt het proj'ect aanleg rotonde Patjnenburg/Secr./ Verhoeffweg uitgevoerd. 
Aanleg staat los van project Rentmeester. Het lijkt erop dat er in 2017 niets mee gedaan is. Klopt dit?

Blz 267 Desinvesteringen met een economisch nut. Dit is over 2017 nihil. In 2017 is het nieuwe 
gemeentehuis aan de Verdilaan in gebruik genomen. Hierdoor is de verwachting dat het oude 
gemeentehuis in 2017 is gedesinvesteerd. De cumulatieve aanschaffingswaarden — de cumulatieve 
afschrijvingen zijn wellicht nagenoeg nihil, maar waarom zijn geen desinvesteringen zichtbaar of is een 
toelichting opgenomen om de waarde van deze desinvesteringen aan te geven?

Blz 267 Waarom worden de gemeentehuizen aan de Verdilaan en de Laan van de Glazen Stad 
geactiveerd in de balans? Deze zijn toch niet in eigendom?

Blz 277 Reserve egalisatie rente opslag grondbanken Het doel van de reserve is het egaliseren van de 
rente bij de grondbanken. Indien de omvang van de boekwaarde van de grondbanken in de loop van de 
jaren van onvoldoende grootte is om de benodigde rente-opslag te genereren, dan kan dit worden 
gerealiseerd door het aanspreken van de egalisatiereserve. In 2017 is door middel van de rente-opslag 
ruim f 413.263 i meer middelen dan nodig gegenereerd. Dit bedrag is aan de egalisatiereserve 
toegevoegd. Wat is de reden dat er meer middelen dan nodig gegenereerd worden?

BLZ 277 Reserve Flankerende personele middelen Deze reserve is gevormd ter dekking van de kosten die 
voortvloeien uit de verdere professionalisering van de organisatie. In aanloop naar de nieuwe huisvesting 
en nieuwe organisatiestructuur/filosofie is in de afgelopen jaren terughoudend omgegaan met de 
besteding van een aantal budgetten. Deze niet bestede middelen zijn vervolgens in de reserve 
Flankerende personele middelen gestort ter besteding op het moment dat de ontwikkelrichting voor de 
organisatie helder is, de nieuwe huisvesting is betrokken en daarop ook concrete acties kunnen worden 
gezet. Voor 2017 was daarbij sprake van een overgangsjaar. Bij de Prorap is de onderbesteding van een 
tweetal bedrijfsvoeringsbudgetten ter hoogte van f 400.794 in deze reserve gestort. Deze middelen



blijven op deze manier behouden voor de professionalisering van de organisatie. Tevens is conform 
eerdere besluitvorming een deel van het batig saldo 2016 ter hoogte van f 701.444 in deze reserve 
gestort. Het saldo van deze reserve komt ultimo 2017 uit op f 6.549.277 en zal de komende jaren worden 
ingezet voor investeringen in de organisatie. Welke gevolgen gaat dit hebben bij de nog lopende 
taakstelling ( blz 206 ev Personele bedrijfsvoering)

BLZ 278 Reserve Sportaccommodaties De reserve is gevormd voor investeringen in sportaccommodaties. 
In 2017 hebben er geen mutaties plaatsgevonden. Waren er geen projecten? Of geen aanvragen?

Hele rapport: graag in het vervolg een afkortingen lijst opnemen. Zeker voor nieuwe raadsleden een 
handig hulpmiddel


